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Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
12.03.2024. Nr. 3 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 12.martā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024.gada 12.martā plkst. 15:27 
Sēde slēgta plkst. 18:18 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Linards Tiļugs 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: 
Aivars Priedols, Laila Roga, 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Ģirts Osis, Ginta Kampare, Raimonds Reinis (īslaicīgi). 
Neklātienē: Raivis Kalējs, Inga Ratniece, Juris Grasmanis, Evija Farbotko, Madara 
Lagzdiņa, Gints Brumbergs, Ance Tīmane, Ilva Markus-Narvila, Amanda Bērziņa, Eva 
Mahta, Una Ržepicka, Dainis Zombergs, Iveta Kļevcova, Eva Krastiņa -Pucena, Ieva 
Ignatova. 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Audioieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv 
 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Mūzikas programmai nepieciešamo 
akustisko klavieru iegāde Grobiņas Mūzikas un mākslas skolai" īstenošanai 

2. Par dalību Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras projektā “PROTI un DARI 
2.0”. 

3. Dalība projektā “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 

http://www.dkn.lv/


4. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalību Jaunatnes starptautisko 
programmu aģentūras administrētajā projektā “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas 
attīstība pašvaldībās” 

5. Par amatu katalogu apstiprināšanu 

6. Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra nākotnes vīziju/redzējumu par piedāvāto 
pakalpojumu veidu, kārtību un iespējām. 

7. Par Priekules vidusskolas direktores Sandras Grosbergas atbrīvošanu no amata 

8. Par Madaras Jansones iecelšanu par Priekules vidusskolas direktores pienākuma 
izpildītāju un par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai 

9. Informatīvs jautājums: Par aktualitātēm skolu tīkla sakārtošanā. 

 
Papildus darba kārtības jautājumi: 
  

Par Dienvidkurzemes sporta skolas darbinieku amatu kataloga apstiprināšanu.  
Par Aizputes pirmsskolas izglītības iestādes Pasaciņa darbinieku amatu kataloga 
2024. gadam apstiprināšanu.  
Par projekta “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Dienvidkurzemes novadā” 
pieteikuma iesniegšanu. 

 
 

Sēdes vadītājs Andrejs Radzevičs ziņo par sēdei papildus iesniegtiem, 
izskatāmiem jautājumiem un aicina veikt balsojumu par to iekļaušanu sēdes darba 
kārtībā. 
 
 
 

Papildus darba kārtības jautājums: Par Dienvidkurzemes sporta skolas 
darbinieku amatu kataloga apstiprināšanu 

 
Andrejs Radzevičs aicina šo papildus jautājumu izskatīt Darba kārtībā kā otro 
jautājumu: 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā 2.jautājumu. 

 
 
 
 
 



Papildus darba kārtības jautājums: Par Aizputes pirmsskolas izglītības iestādes 
Pasaciņa darbinieku amatu kataloga 2024. gadam apstiprināšanu. 

 
Andrejs Radzevičs aicina šo papildus jautājumu izskatīt Darba kārtībā kā trešo 
jautājumu: 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā 3.jautājumu. 

 
 

Papildus darba kārtības jautājums: Par projekta “Bērnu pieskatīšanas 
pakalpojumi Dienvidkurzemes novadā” pieteikuma iesniegšanu 

 
Andrejs Radzevičs aicina šo papildus jautājumu izskatīt Darba kārtībā kā pirmo 
jautājumu: 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā 1.jautājumu. 

 
 
Pēc  balsojuma pa papildus jautājumu iekļaušanu, ir šāda Darba kārtība: 
 

1. Par projekta “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Dienvidkurzemes novadā” 
pieteikuma iesniegšanu. 

2. Par Dienvidkurzemes sporta skolas darbinieku amatu kataloga apstiprināšanu. 

3. Par Aizputes pirmsskolas izglītības iestādes Pasaciņa darbinieku amatu kataloga 
2024. gadam apstiprināšanu. 

4. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Mūzikas programmai nepieciešamo 
akustisko klavieru iegāde Grobiņas Mūzikas un mākslas skolai" īstenošanai 

5. Par dalību Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras projektā “PROTI un DARI 
2.0”. 

6. Dalība projektā “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 

7. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalību Jaunatnes starptautisko 
programmu aģentūras administrētajā projektā “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas 
attīstība pašvaldībās” 



8. Par amatu katalogu apstiprināšanu 

9. Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra nākotnes vīziju/redzējumu par piedāvāto 
pakalpojumu veidu, kārtību un iespējām. 

10. Par Priekules vidusskolas direktores Sandras Grosbergas atbrīvošanu no amata 

11. Par Madaras Jansones iecelšanu par Priekules vidusskolas direktores pienākuma 
izpildītāju un par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai 

12. Informatīvs jautājums: Par aktualitātēm skolu tīkla sakārtošanā. 

 
 
 

1.§ 
Par projekta “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi Dienvidkurzemes novadā” 

pieteikuma iesniegšanu 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 02m 49s 
 

Andrejs Radzevičs 
 

Norāda, ka šis jautājums 12.03.2024. tika skatīts Attīstības un 
tautsaimniecības komitejas sēdē un virzīts Izglītības un sporta 
komitejai, jo ir saistīts ar bērnu līdz skolas vecumam 
izglītošanas procesu.  

Ilva Markus-Narvila Ziņo par projekta “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi 
Dienvidkurzemes novadā” būtību. 

Ginta Kampare Uzdod Ilvai Markus- Narvilai jautājumu un noskaidro  
1) par saņemamo finansējumu;  
2) projektā sasniedzamajiem rādītājiem - bērnu skaitu. 

Gints Brumbergs Uzdod Ilvai Markus- Narvilai jautājumu un noskaidro par  
1) projekta ietvaros slēdzamo aukļu līgumu termiņu;  
2) bērnu dārza apmeklējuma uzsākšanas iespējām, ja ir 
līgums par auklītes pakalpojumu. 

Ginta Kampare Skaidro Gintam Brumbergam par bērnu dārza kā iestādes 
iespējamajiem riskiem. 

Andrejs Radzevičs Uzdod Ginta Kampare jautājumu un noskaidro par bērnu skaitu 
bērnu dārzā un to uzskaites kārtību. 

Raimonds Reinis  Izsakās par sankciju iekļaušanas iespējām auklīšu līgumos. 

Ilva Markus-Narvila Skaidro par sankciju iekļaušanu/neiekļaušanu auklīšu līgumos. 

Andrejs Radzevičs Uzdod Ilvai Markus- Narvilai jautājumu un noskaidro  
1) kas notiek, ja projekta laikā netiek izpildīti nosacījumi/ 
netiek sasniegts projektā noteiktais rādītājs;  
2) par korekcijas koeficientu projektā. 

Ginta Kampare Uzdod Ilvai Markus- Narvilai jautājumu un noskaidro par aukļu 
sastāva maiņu piecu gadu laikā. 



Raimonds Reinis un 
Ginta Kampare 

Izsakās par projekta izstrādātajiem noteikumiem un to 
atbilstību. 

Linards Tiļugs Uzdod Ilvai Markus- Narvilai un Gintai Kamparei jautājumu un 
noskaidro par  

1) iespējamo bērnu skaitu un atlīdzību vienai auklītei;  
2) pašvaldības līdzfinansējumu. 

Andrejs Radzevičs Izsakās par projekta realizācijas iespējām, kā arī turpmākām  
diskusijas iespējām pašvaldībā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par projekta “Bērnu 
pieskatīšanas pakalpojumi Dienvidkurzemes 
novadā” pieteikuma iesniegšanu uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 32m 21s 

 
 

2.§ 
Par Dienvidkurzemes sporta skolas darbinieku amatu kataloga apstiprināšanu 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 32m 37s 
 

Dainis Zombergs Ziņo par Aizputes pirmsskolas izglītības iestādes Pasaciņa 
darbinieku amatu kataloga  apstiprināšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par Dienvidkurzemes 
sporta skolas darbinieku amatu kataloga 
apstiprināšanu” uz Finanšu komitejas sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 35m 35s 

 
 
 
 
 



3.§ 
Par Aizputes pirmsskolas izglītības iestādes Pasaciņa darbinieku amatu kataloga 

2024. gadam apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 34m 27s 
 

Andrejs Radzevičs 
 

- Aicina labot lēmumprojektā nosaukumu, svītrojot 
“2024.gadam”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu ar labojumu “Par Aizputes 
pirmsskolas izglītības iestādes Pasaciņa darbinieku 
amatu kataloga apstiprināšanu” uz Finanšu 
komitejas sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 35m 40s 

 
 

4.§ 
Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projekta "Mūzikas programmai nepieciešamo 

akustisko klavieru iegāde Grobiņas Mūzikas un mākslas skolai" īstenošanai 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 35m 43s 
 

Amanda Bērziņa 
 
 

Ziņo par lēmumprojektu ”Par līdzfinansējuma nodrošināšanu 
projekta "Mūzikas programmai nepieciešamo akustisko 
klavieru iegāde Grobiņas Mūzikas un mākslas skolai" 
īstenošanai”.  

Andrejs Radzevičs Uzdod Amandai Bērziņai jautājumu un noskaidro par  
- pieteikuma iesniegšanas kārtību; 
- norādīto finansējumu pieteikumā. 

 
Izsakās, ka lēmumprojekts nav attiecināms uz Izglītības un 
sporta komiteju, bet uz Finanšu komiteju. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu ”Par līdzfinansējuma 
nodrošināšanu projekta "Mūzikas programmai 
nepieciešamo akustisko klavieru iegāde Grobiņas 
Mūzikas un mākslas skolai" īstenošanai” uz Finanšu 
komitejas sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 39m 10s 

 
 
 

5.§ 
Par dalību Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras projektā “PROTI un 

DARI 2.0”. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 39m 11s 
 

Iveta Kļevcova Ziņo par lēmumprojektu “Par dalību Jaunatnes starptautisko 
programmu aģentūras projektā “PROTI un DARI 2.0”. 

Andrejs Radzevičs Aicina izteikties Anci Tīmani. 

Ance Tīmane Izsakās par dalību Jaunatnes starptautisko programmu 
aģentūras projektu “PROTI un DARI 2.0”. 

Iveta Kļevcova Skaidro par projekta vienas vienības izmaksām. 

Andrejs Radzevičs Uzdod jautājumu un noskaidro par pašvaldības dalības 
atteikuma iespējām projektā. 

Linards Tiļugs Uzdod jautājumu un noskaidro kādi ir nosacījumi pašvaldībai, 
lai uzsāktu dalību projektā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par dalību Jaunatnes 
starptautisko programmu aģentūras projektā “PROTI 
un DARI 2.0” uz Finanšu komitejas sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 52m 31s 

 
 
 
 
 
 



6.§ 
Dalība projektā “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 52m 32s 
 

Iveta Kļevcova 
 

Ziņo par lēmumprojektu “Dalība projektā “Sabiedrības digitālo 
prasmju attīstība””.  

Andrejs Radzevičs Aicina sniegt papildus informāciju/skaidrojumu par komitejai 
iesniegto projekta prezentāciju. 

Ginta Kampare Izsakās par projekta “Sabiedrības digitālo prasmju attīstība” 
papildus nosacījumiem. 

Andrejs Radzevičs Izsakās, ka dalība projektā var būt papildus slogs pašvaldībai 
dēļ specifiskajiem noteikumiem. 

Iveta Kļevcova Informē, ka no VARAM puses visu laiku notiek neatlaidīga un 
aktīva iniciatīva, aicinot un atgādinot pašvaldībai par iesaisti 
projektā. 

Andrejs Radzevičs Aicina Ivetu Kļevcovu lūgt VARAM iesniegt pašvaldībai 
informāciju par finanšu ieguvumiem no dalības projektā. 

Eva Krastiņa -Pucena Norāda, ka līdzīga satura programmas un apmācības 
pašvaldībā jau eksistē un notiek. Iesaka labāk pašvaldības 
finansējumu piešķirt iesāktiem projektiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  nav 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

Nolemj: 
Atlikts virzīt tālāk lēmumprojektu “Dalība projektā 
“Sabiedrības digitālo prasmju attīstība””. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 09m 01s 

 
 

7.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalību Jaunatnes starptautisko 
programmu aģentūras administrētajā projektā “Digitālā darba ar jaunatni 

sistēmas attīstība pašvaldībās” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 09m 11s 
 

Ance Tīmane 
 
 

Ziņo par lēmumprojektu “Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības dalību Jaunatnes starptautisko programmu 
aģentūras administrētajā projektā “Digitālā darba ar jaunatni 
sistēmas attīstība pašvaldībās””.  



Andrejs Radzevičs Uzdod jautājumu un noskaidro par digitālām mācībām un 
jauniešiem, kuriem mācības paredzētas. 

Ginta Kampare Izsakās par projekta dalības ieguvumiem. 

Andrejs Radzevičs Aicina, projekta atbalstīšanas gadījumā, finanšu līdzekļus lietot 
lietpratīgi. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības dalību Jaunatnes starptautisko 
programmu aģentūras administrētajā projektā 
“Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība 
pašvaldībās”” uz Finanšu komitejas sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 31m 33s 

 
 

8.§ 
Par amatu katalogu apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 31m 38s 
 

Ginta Kampare 
 
Andrejs Radzevičs 
 

Ziņo par Mežupes un Padures pamatskolu tehnisko darbinieku 
amatu katalogu apstiprināšanu. 
Uzdod jautājumu un noskaidro par Mežupes un Padures 
pamatskolu tehnisko darbinieku amatu skaitu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par amatu katalogu 
apstiprināšanu” uz Finanšu komitejas sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 34m 58s 

 
 
 
 



9.§ 
Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra nākotnes vīziju/redzējumu par piedāvāto 

pakalpojumu veidu, kārtību un iespējām 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 35m 44s 
 

Eva Krastiņa-Pucena Ziņo par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra reorganizācijas 
vīziju. 

Andrejs Radzevičs Izsakās par mūžizglītību un tās pieejamību arī citur novadā - 
kultūras namos/kultūras centros. 

Ginta Kampare Izsakās  
1) par skolēnu interešu centra pulciņu 
- dotāciju no valsts mērķdotācijas; 
- pieprasījumu Aizputē un Grobiņā; 
- apmeklējumu pirmsskolas vecuma izglītības posmā; 
2) PIC mūžizglītības piedāvājuma tīklu (vīzija). 

 

Andrejs Radzevičs - Uzdod jautājumu un noskaidro par Skolēnu interešu 
centra apvienošanas iespējām. 

- Izsakās, ka nesaskata šobrīd PIC kā atsevišķu iestādi, 
bet gan kā struktūru Izglītības pārvaldes sastāvā. 

Eva Krastiņa-Pucena 
Ieva Ignatova 

Informē par dalības iespējām Pieaugušo izglītības projektos. 

Ginta Kampare Izsakās, ka šodienas komitejā nav jāpieņem lēmums un PIC ir 
atkārtoti jāturpina vērtēt. 

Andrejs Radzevičs Rezumē, ka: 
- jāparedz SIC apvienošana ar Mūzikas skolu, nosakot 

vienu likumi; 
- par Pieaugušo izglītības centru jautājumu skatīt 

atsevišķi; 
- Evai Krastiņai- Pucenai noskaidrot Izglītības pārvaldes 

dalības iespējas Pieaugušo izglītības projektos; 
- reorganizācijas lēmumos paredzēt darbības uzsākšanu 

ar jauno mācību gadu (septembri),  
- ieteikts Grobiņas pieaugušo izglītības centram saglabāt 

līdzšinējo nosaukumu.  
 

 
Deputātu balsojums par Darba kārtības jautājumu nenotiek. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 019m 44s 

 
 
 
 
 



10.§ 
Par Priekules vidusskolas direktores Sandras Grosbergas atbrīvošanu no amata 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 02h 19m 59s 
 

Andrejs Radzevičs Ziņo par Priekules vidusskolas direktores Sandras Grosbergas 
saņemtu iesniegumu par atbrīvošanu no amata. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par Priekules 
vidusskolas direktores Sandras Grosbergas 
atbrīvošanu no amata” uz Domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 21m 41s 

 
 

11.§ 
Par Madaras Jansones iecelšanu par Priekules vidusskolas direktores pienākuma 

izpildītāju un par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 02h 21m 45s 
 

Ginta Kampare Ziņo par Madaras Jansones iecelšanu par Priekules 
vidusskolas direktores pienākuma izpildītāju.  

Ģirts Osis Norāda, ka lēmumprojekta nosaukums ir labojams, jo paredz 
atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai, taču, 
lēmumprojekta lemjošajā daļā, nav šāda punkta. 

Andrejs Radzevičs Aicina lēmumprojektu atbalstīt ar precizējumiem tekstā par 
atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



Nolemj: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu uz Domes sēdi ar 
precizējumiem. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 26m 26s 

 
 

12.§ 
Informatīvs jautājums: Par aktualitātēm skolu tīkla sakārtošanā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 02h 26m 46s 
 

Ginta Kampare 
 

Ziņo, ka nekādas lielas aktuālitātes no Izglītības un zinātnes 
ministrijas puses par skolu tīklu,  kopš iepriekšējās komitejas 
sēdes, kad tika skatīts šis jautājums, nav notikušas (nav 
pieņemti lēmumi).  
Informē, ka šobrīd notiek aktīvs skolas sakārtošanas darbs 
Priekules vidusskolā. 

Andrejs Radzevičs Izsakās par veicamajiem skolas sakārtošanas darbiem 
Priekules vidusskolā. 

 
Andreja Radzevičs izsaka priekšlikumu: Informāciju pieņemt zināšanai. Atkārtoti 
izskatīt pēc jaunas informācijas saņemšanas no IZM 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj:  Atbalstīt priekšlikumu. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 43m 19s 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
   10.04.2024. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
 10.04.2024 


